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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 22.09.2021, în şedinţa extraordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 111 din 15.09.2021 

 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 111/15.09.2021. Materialele înscrise pe ordinea de zi au 

fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Depunere jurământ consilier local Ferlai Marcel 

2. Acordare mandate special reprezentant CL în AGA ADI AQUA Botoșani 

3. Aprobare transformare funcție public, organigrama și stat de funcții aparat de specialitate primar 

comuna Leorda 

4. Aprobarea solicitării PRELUNGIRII cu 3 luni a Scrisorii de garanţie din partea Fondului de 

Garantare a Creditului Rural SA (F.G.C.R -IFN   SA ) nr. IG183300287/13.07.2018, acordată 

pentru AVANSUL primit de către Comuna LEORDA , județul Botosani ,  in baza contractului 

de finanțare nerambursabilă nr. C0720RN00011710700247/25.05.2018 încheiat  cu AFIR , cu 

durata până la data de 25.02.2022, pentru suma de maxim 2.282.665,0 lei, reprezentând avans 

din sursă nerambursabilă pentru implementarea proiectului "MODERNIZARE DRUMURI 

SĂTEȘTI ÎN COMUNA LEORDA, JUDEȚUL BOTOȘANI” 

5. Aprobare rectificare buget local 

 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă. 

 Se aprobă cu un număr de 11 voturi.  

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

Se trece la pct-ul 1 al ordinii de zi. 

Dl. președinte de ședință dă cuvântul dlui. seretar general 

Dl. secretar-aduce la cunoștința consilierilor că în data de 31.08.2021 a fost pronunțată de către 

Jud. Dorohoi încheierea privind validarea mandatului de consilier supleant a dlui. Ferlai Marcel. Ca 

urmare a celor prezentate îl invită să depună jurământul. 

Dl. Ferlai Marcel-dă citire jurământului. 

Dl. secretar-ca urmare a îndeplinirii formalităților legale, felicită pe dl. Ferlai și îi urează succes. 

Este felicitat de către toți consilierii în funcție. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 
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2. Acordare mandate special reprezentant CL în AGA ADI AQUA Botoșani 

 

Dl. Hamburdă-propune pe dl. Maloș. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 

 

3. Aprobare transformare funcție public, organigrama și stat de funcții aparat de specialitate 

primar comuna Leorda 

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. Este ncesar deoarece nu găsim consilier superior car 

să vină și avem nevoie de un om neapărat. Sperăm să găsim, pentru a putea să ne desfășurăm 

activitatea normal. 

Dl. Angheluși-este întradevăr nevoie de om pe acest post, este un volum de muncă foarte mare 

acolo.  

 Dl. Grădinaru – crede că totuși nu ar trebui transformat în debutant. Este nevoie de un om cu 

experiență, fiind vorna de un volum mare de muncă. 

 Dl. primar-ar fi ideal să fie un expert, dar nu se găsesc și nici nu vine nimeni la banii pe care îi 

putem oferi momentan. 

 

   Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

 

4. Aprobarea solicitării PRELUNGIRII cu 3 luni a Scrisorii de garanţie din partea Fondului 

de Garantare a Creditului Rural SA (F.G.C.R -IFN   SA ) nr. IG183300287/13.07.2018, 

acordată pentru AVANSUL primit de către Comuna LEORDA , județul Botosani ,  in 

baza contractului de finanțare nerambursabilă nr. C0720RN00011710700247/25.05.2018 

încheiat  cu AFIR , cu durata până la data de 25.02.2022, pentru suma de maxim 

2.282.665,0 lei, reprezentând avans din sursă nerambursabilă pentru implementarea 

proiectului "MODERNIZARE DRUMURI SĂTEȘTI ÎN COMUNA LEORDA, 

JUDEȚUL BOTOȘANI” 

  

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. AFIR-ul ne solicită o autorizație de la Apele Române 

pentru a ne deconta sumele finale. Durează acest proces de obținere, fiind demarate procedurile 

de obținere. Este necesar să prelungim această scrisoare, deși nu ne dorim, dar pentru finalizare 

proiect în bune condiții trebuie făcută. 

Dl. Grădinaru-nu s-a știut de acest aviz? 

 Dl. primar- nu este vorba de aviz ci de autorizație. Această solicitare vine de la AFIR, nu este 

vorba că nu s-a știut sau nu despre ea. Sunt lămuriri pe care le cere AFIR-ul. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: 
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5. Aprobare rectificare buget local 

Dl. primar- prezintă proiectul. Sunt sume venite și care trebuiesc introduse în buget. Sumele 

primite se vor folosi strict pentru ce au fost destinate. În cazul în care nu folosim banii e la 

calamități în termen, ni se vor lua înapoi și nu ne dorim asta. Se caută să se facă proiect pentru 

reabilitare drumuri afectate de inundații, pentru a nu exista suspiciuni. 

Dl. Grădinaru- așa a fost prezentat atunci consiliului devizul, cu valoarea de 4 mld. lei. 

Dacă ați fi venit cu un proiect clar în fața Consiliului Local, poate nu ar ma fi fost acele discuții. 

Este în regulă că s-a ajuns la acești bani. 

Dl. Angheluși-a fost comisie la fața locului, au constatat că sunt afectate acele drumuri. S-au 

stabilit porțiuni de drum afectate, nu s-a trecut că este fectat tot drumul. Orice cheltuială și 

reparație trebuie făcută pe baza unui proiect, care trebuie plătit. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru.  

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

Dl. Grădinaru-doreșt totuși să adreseze o întrebare dlui. primar cu privire la faptul că o familie din 

comună a fost sărită la sărbătorirea celor 50 de ani de căsnicie. 

Dl. primar- nu am sărit pe nimeni, nu au dorit să vină și au spus că nu au nevoie de nimic. Roagă 

să fie chemat și dl. Sumanaru, să confirme cele spuse de el. Dl. Sumanaru confirmă cele spuse de dl. 

primar. 

Dl. Grădinaru-spune că dacă ar fi trimis o hârtie oficială din partea primăriei, aceștia ar fi venit. 

Dl. primar-nu am trimis la nimeni așa ceva. Am anunțat toate familiile pe cale verbală și așa cum 

ceilalți au venit și au adus documentele necesare așa puteau să vină si cei despre care întreabă dl. 

Grădinaru. 

Dl. Grădinaru- se adresează și dlui secretar, legt de art. 138 din OUG 57/2019. Spune că are 

dreptul să conteste procesul verbal al ședinței anterioare care se prezintă spre aprobare și să solicite să 

fie trecut în el ceea ce a spus dumnealui la acea ședință. 

Dl. secretar-am căutat să fac acest lucru și să cnsemnez mai mult din ceea ce vorbiți. 

Dl. Grădinaru-dorește să vadă procesul verbal din 31.03.2021. 

Dl. secretar-este afișat pe site. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

MALOȘ VALERIAN                        LUNGU CORNEL 


